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Our Embassy in Beijing is the first of all Belgian embassies and consulates to make an 
electronic ID with fingerprints! 
 

 
Belgian E-ID 

 

From 21 June, every Belgian living in China wishing to get a new ID-card will need to go to the 
Belgian Embassy in Beijing to do so. From then on, every new ID-card will register its holders 
fingerprints in order to conform to EU measures. 
This measure already exists in every Belgian city since end 2020, but it is only starting to roll out 
in our embassies and consulates abroad at the moment. The Belgian Embassy in Beijing will be 
the very first diplomatic mission abroad to offer such services! Our first expat equipped with a 
brand-new ID card accepted to let us take some photos of the procedure. 
 

 



 
 
Belgian ID cards have come from a long way, as you can see in the pictures hereunder. 
 



 
 
比利时驻华大使馆支持指纹录入电子身份证啦！我们也是比利时在全球范围内首个拥有该权限的

驻外使领馆。 

自 6 月 21 日起，所有在华比利时人都需要到比利时驻华使馆来办理新的身份证。根据欧盟标准，

从该日开始，每位持有人的新身份证都将登记有自己的指纹。 

自去年年底以来，比利时的所有城市都已经出现了指纹录入电子身份证，但近日该项举措才渐渐

在驻外使领馆推出。比利时驻华大使馆是首个提供该项服务的驻外使馆。今天，我们迎来了第一

位来办理新身份证的在华比利时人，在他的同意下，我们在办理过程中拍下了一些照片。    比

利时身份证的历史十分悠久，请参考下图。 


